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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 

comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 14 din 08.12.2020 

 

PROCES – VERBAL  

 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 08 decembrie 2020, ora 1300 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI: 

 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri din 

13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi studiat,  

document care a fost pus la dispoziția consilierilor și prin mijloace electronice, după care, ulterior,  

va fi supus aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, ANTON GABRIEL dă citire: 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 438/02.12.2020 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 

08.12.2020, ora 1300 cu următoarea ordine de zi: 

 

-Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei 

Rebricea din data de 27.11.2020. 

 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării a VI-a a bugetului local al 

comunei Rebricea, pe anul 2020. 

 

 2. Interpelări și răspunsuri. 

 
Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  

 

    -  Cine este „pentru” ? 

  -  Cine este „contra” ? 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 
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1.  Se trece la primul punct înscris pe ordinea de zi, şi ia cuvântul domnul primar, Radu 

Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a VI-a a 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

 

Discuții la acest punct: 

Doamna contabil Baciu face precizarea că se va da câte o suma de 300 lei, șampanie și 

flori pentru fiecare familie care împlinește 50 de ani de căsătorie. 

 

Domnul primar specifică că a început programul, “ o masă caldă”, pentru persoanele cu 

vârstă peste 75 de ani și venit până în 800 lei. Este un program social care oferă tichete sociale, 

contravaloarea a 180 lei/luna și sunt firme de catering care oferă o masă calda persoanelor care 

se încadrează. 

 

Trebuie făcută listă pe fiecare sat cu numarul de persoane și stabilite criteriile în funcție 

de care se vor da pachetele la vârstnici. 

Având în vedere faptul că există neînțelegeri la nivelul consilierilor în ceea ce privește 

persoanele care ar putea beneficia de aceste ajutoare, criteriile în funcție de care se acordă, se 

solicită o pauză pentru a se purta discuții în legătură cu aceste probleme. 

 

     In urma discuțiilor s-au stabilit de către consilierii PSD, urmatoarele criterii dupa care 

vor fi distribuite pachetele sociale acordate persoanelor in varsta, cu ocazia Craciunului: 

-     persoanelor încadrate in grad de handicap, chiar daca au o formă de venit; 

- persoanelor cu probleme de sănătate, imobilizate la pat, cu boli cronice, și cu vârstă 

peste 75 de ani, chiar dacă au pensie socială; 

- persoanelor fără nici un venit, sau cu un venit de maxim 120-140 lei, dar cu vârstă peste 

60 de ani. 

- persoanelor singure, fara apartinatori legali aflate in situatii de risc; 

-  

Totodată s-a hotărît să fie întocmite liste de catre membrii consiliului local, pe fiecare sat in 

parte, urmând ca aceasta sa fie comunicată compartimentului contabilitate. 

Doamna contabil precizează că în buget este prinsă o sumă de 8500 lei pentru aceste pachete, 

și va trebui stabilită o valoare maximă a fiecărui pachet în funcție de numărul de persoane. 

 

Consilierii PNL sunt împotriva acestor ajutoare, dumnealor nu sunt de acord cu distribuirea 

pachetelor. Domnul consilier Nicu Doru specifică că dumnealui a precizat deja că nu este de 

acord, si-a prezentat argumentele contra în discuția purtată în pauză cu colegii lui de partid.  

Domnul președinte de ședință Anton Gabriel spune ca aceste criterii stabilite în urma 

discuțiilor sunt cele prezentate inițial, cu care ei nu au fost de acord de la bun început. 

Există o serie de discuții contradictorii între domnul Nicu Doru și domnul Mihăilă Neculai. 

Domnul primar specifică că trebuie sa ținem cont si de latura socială, că sunt oameni care 

chiar au nevoie de aceste ajutoare. 

 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

rectificării a VI-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020, în forma prezentată de 

inițiator. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
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   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 8 voturi „pentru” si 5 voturi „contra”. 

 

 

2. Interpelări și răspunsuri. 

 

La ședință este invitată și doamna directoare Maloș Adriana. 

Dumneai menționează că au venit tabletele pentru copii, că sunt pentru toți copii, de la 

clasa pregătitoare până la clasa a VIII a, că toți cei care au depus dosare au primit tablete. 

Domnul primar spune că are cunoștință despre copilul Ilade Gabriel, clasa a VIII a, care 

nu a primit tabletă însă doamna Maloș spune că nu a primit pentru că nu a făcut cerere, mama 

lui nu vrea să facă.  

Doamna Maloș precizează că poate da tabelete în baza unui contract de comodat dar 

copii trebuie să înțeleagă că trebuie sa le înapoieze. 

Domnul primar pune în vedere doamnei directoare că în situația aceasta, când copii 

învată online, să aibă grijă cu încălzirea, să nu se exagereze.  

Aduce la cunoștință că vor trebui chemate cadrele didactice, diriginții, la școală pentru a 

distribui ei, cadourile de Crăciun, copiilor.  

 

Domnul primar pune doamnei directoare întrebări suplimentare în legătură cu un caz 

care i-a fost adus la cunoștință de șeful de post. Doamna Maloș explică că este vorba despre o 

elevă de clasa a VII a, care a postat pe platforma online, poze indecente, motiv pentru care a 

făcută o sesizare la poliție. 

 

Doamna Maloș aduce la cunoștința consilierilor despre un program școlar intitulat „A 

doua Șansă”, adresat persoanelor ce nu au 8 clase. Roagă consilierii să îndrume aceste persoane 

să se înscrie, beneficiază de o subvenție de 600 lei, primesc rechizite, pachete de igienă, fac 2 ani 

și jumătate și termină 8 clase. 

 

Domnul primar informeaza că Ffstivalul „Date și Obiceiuri” se va desfăsura online, pe o 

platformă, cu costuri mai mici. 

Se stabilește valoarea premiilor și juriul: 

-Marele premiu 500 lei; 

-Premiul I 400 lei; 

- Premiul II 300 lei; 

- Premiul III 200 lei; 

-Mențiuni 50 lei; 

 

Juriul: 

1. Gavriluță Geanina; 

2. Agheorghiesei Mariana; 

3. Doamna Guralivu; 

4. Domnul Nicu Doru; 

5. Domnul Mihăilă Neculai. 

 

 

 



 4 

Domnul Anton ridică problema internetului la Tufești și Crăciunești. 

El propune achiziționarea unui router și a unui amplificator, care ar rezolva problema 

internetului. Domnul primar solicită informații suplimentare, telefonic, de la domnul Luchian, 

cu rugămintea de a se interesa care ar fi costurile, pentru a vedea dacă sunt bani în buget 

pentru a rezolva anul acesta iar dacă suma este mai mare, să fie prinsă in bugetul pe anul viitor, 

o sumă, pentru achiziționarea lor ca obiecte de inventar. 

 

 

 Se supune la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

 

           Se încheie ședința consiliului local din data de 08.12.2020. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier ANTON GABRIEL    Jrs. Adina Maftei 


